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Visa Card Spending Program 2024 - Selected Merchant Offer 

Visa 卡簽賬推廣獎賞 2024 - 特選商戶禮遇 

Promotion Period 推廣期: 1/3– 22/4/2024 

 
Spend with your Visa Card and enjoy the following merchant offers at K11 MUSEA:  

憑 Visa 卡於 K11 MUSEA 特選商户簽賬，即享以下購物禮遇： 

Beauty & Personal Care 美容及個人護理 

 
 
 

 

Byredo 
Shop B120, B1 

 

 
Enjoy a complimentary Mojave Ghost 8ml upon purchase of HKD2,500 

購買滿 HKD 2,500，即可獲贈 Mojave Ghost EDP 8ml 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. Customer must sign up as a Byredo member to enjoy this offer. 
2. Customer can only redeem this offer at Byredo MUSEA Store. 
3 Product will be selected by staff and subject to stock availability. 
4. Offer cannot be exchanged for cash or other discounts. 
5. This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. 
6. Offer valid date: 1st March 2024– 22nd April 2024 an expired, used offer will not be extended or refunded. 
7. In case of disputes, the decision of BYREDO (Hong Kong) Limited shall be final and conclusive. 

1. 必需登記成為 Byredo 會員，才可享受此優惠。  

2. 優惠或禮品只能于 Byredo MUSEA 專門店內換領。  

3. 數量有限，送完即止。 

4. 不能兌換成現金或其他優惠。 

5. 不可與其他優惠同時使用。 

6 .請於 2024 年 3 月 1 日至 2024 年 4 月 22 日內換領，逾期無效，恕不處理。  

7.有關此換領活動之任何爭議，BYREDO （Hong Kong ） Limited 保留最終決定權。  

 
 

 
 

BEYORG x A.O.R 
Shop B106A, B1 
 

 

 
Free Organic Skincare Combo upon purchase HK$980 or above on regular-

priced item 

購買正價產品滿 HK$980, 免費獲贈有機護膚組合乙份 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. Register as BEYORG member to enjoy this offer. 
2. This offer cannot be used in conjunction with other promotions or discount. 
3. Each customer can enjoy the offers once only.  
4. Limited quantity while stocks last. 
5. BEYORG x A.O.R reserves the right to make final decisions in case of disputes. 

1. 登記成為 BEYORG 會員享此優惠一次 。 

2.  優惠不可與其他優惠或折扣使用。 

3.  每位顧客只限享優惠乙次。 

4.  數量有限，換完即止。 

5. 如有任何爭議，BEYORG 有機無限 x A.O.R 保留最終決定權。 
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Beauty & Personal Care 美容及個人護理 

 
 
 

 
 
 
 
Maison Francis Kurkdjian 
Shop B126, B1 
 
 

 

 
Receive a complimentary A la rose Duo box upon any purchase of 70ml 

購買任何 70 毫升香水，即可獲贈 A la rose 迷你香水套裝乙件 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The offer is only available at K11 MUSEA. 
2. The deluxe fragrance gift is first-come-first served basis, while stocks last. 
3. Maison Francis Kurkdjian reserves the right to make final decision on all disputes. 

1. 此優惠只適用於 K11 MUSEA 店。 

2. 此優惠數量有限，送完即止。 

3. 如有任何爭議，Maison Francis Kurkdjian 保留最終決定權。 

 

 
 
 
 

Scented Niche 
Shop 210A, 2/F 
 

 

Any purchase over HK$1,200, customer is entitled to 10% discount off on 
one Heeley product 

凡購買滿港幣 1,200 元，顧客可享 10%折扣於一件 Heeley 產品 
 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

Above offer cannot be used with other discount offer. Scented Niche Limited reserves the right to the final 
decision of all matters of dispute. 

以上優惠不可與其他折扣優惠同時使用。Scented Niche Limited 保留一切爭議之最終決定權。 

 
 
 
 
 

 
 
YSL BEAUTÉ 
Shop B129, B1 
 
 

 

 
Complimentary beauty set (Worth: HK$380 or above)  

upon purchase of any regular-priced items for HK$1,380  
(Exclude Promotion Discount Sets) 

凡購物滿 HK$1,380（推廣套裝除外）, 

即可獲贈美妝套裝一份（價值 HK$380 或以上） 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The complimentary gift with purchase is on first-come-first-served basis, available while stock lasts. 
2. Samples in the promotional sets and gifts are not for sale.  
3. Value of samples is based on the maximum recommended retail price per ml. 
4. Gifts are subject to change without prior notice. 

1. 禮品數量有限，送完即止。 

2. 贈品不作個別銷售。 

3. 試用裝之價值根據每毫升之最高建議零售算。  

4. 禮品如有更改，恕不另行通知。 
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Electronics & Gadgets 電子用品 

 

 
Bang & Olufsen 
Shop 113, 1/F 

 
Complimentary Beosound Explore Outdoor Waterproof Speaker  

upon any purchase of HK$30,000 

凡購買任何產品滿 HK$30,000， 

即可獲贈 Beosound Explore 戶外防水揚聲器 1 部 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The complimentary Beosound Explore is only available in standard colors. 
2. Available while stock lasts. 
3. Only apply to a single transaction of regular-priced items. 
4. This offer cannot be used in conjunction with any other discount or promotional offer.  
5.In case of any disputes, Bang & Olufsen Limited reserves the right to make the final 
decision. 

1. 送贈之 Beosound Explore 只限標準色版本。 

2. 數量有限，送完即止。 

3. 只適用於正價商品的單筆交易。 

4. 此推廣活動不能與其他折扣或優惠同時使用。 

5. 如有任何爭議，Bang & Olufsen Limited 保留最終決定權。 

 
 
 

 
 
 
J Select 
Shop 402, 4F 

Enjoy 8% off on original price of Artistic & Co., GHD & YA-MAN products

購買 Artistic & Co., GHD 及 YA-MAN 產品，可享正價 92 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

The offer is only applicable on original price of Artistic & Co. GHD & YA-MAN products only. 

此優惠只限 Artistic & Co., GHD 及 YA-MAN 正價產品。 

 

 
 

 
 

MetroSix 
Shop 405A, 4/F 

 
Enjoy 10% OFF upon purchase of any 2 regular-priced items;  

Enjoy 12% OFF upon purchase of 3 regular-priced items 

凡購買任何 2 件正價貨品，即可享 9 折優惠； 

凡購買任何 3 件正價貨品，即可享 88 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be used in conjunction with other offers or discounts. 
2. This promotion is only applicable to regular-priced products. 
3. This promotion is not applicable to Apple products. 
4. This promotion is only applicable to each regular-priced product worth HK$300 or above.  
5. In case of any dispute, MetroSix reserves the rights for final decision. 

1. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。 

2. 此優惠僅適用於正價產品。 

3. 此優惠不適用於蘋果產品。 

4. 此優惠僅適用於每件零售價滿 HK$300 或以上的商品。 

5. 如有任何爭議，MetroSix 保留最終決定權。 
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Electronics & Gadgets 電子用品 

 
 
Sunion 
Shop 403, 4/F 

 

Enjoy 3% OFF discount on Apple MacBook Air, MacBook Pro, iMac;  
Enjoy 10% OFF discount on AppleCare 

蘋果 MacBook Air, MacBook Pro, iMac 正價 97 折優惠 

AppleCare 正價 9 折優惠 

 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be used in conjunction with other offers or discounts. 
2. This promotion is only applicable to regular-priced products.  
3. In case of any dispute, SUNION reserves the rights for final decision. 

1. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。  

2. 此優惠僅適用於正價產品。 

3. 如有任何爭議，SUNION 保留最終決定權。  

 

 

Food & Beverage 美饌 

 
 
 
 
 
 

 
Artisan Lounge 
Shop G08 & G08A, G/F 

 
Enjoy Dine-in 20% OFF On A La Carte Menu After 6PM 

下午 6 時後單點菜單堂食 8 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The offers are not transferable. 
2. The offers cannot be redeemed/exchanged for cash/other products, or used in 
conjunction with other promotional offers or discounts.  
3. Artisan Lounge has the right to interpret these terms and conditions. In case of any 
disputes, the decision of Artisan Lounge shall be final and binding on parties concerned. 
4. The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of 
discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English 
version shall prevail. 
5. These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special 
Administrative Region. 

1. 此優惠不得轉讓。 

2. 此優惠不能兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣一併使用。 

3. 本條款及細則的解釋權歸 Artisan Lounge。如有任何爭議，Artisan Lounge 對相關方作

出的最終決定為準。 

4. 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文

版本為準。 

5. 此條款及細則適用香港特別行政區法律。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 

 
Azores Express 
B2 Food Playground, B2 

Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 

 
 

 
 
 
 

Bloom by Wang Jia Sha 
Shop 136, 1/F 
 
 

 
Complimentary dessert upon spending HK$500 

消費滿港幣 500 元，可獲免費甜品一客 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. Discount cannot be used in conjunction with other discounts or special promotions. 
2. 10% service charge will be applied before discount. 
3. Discount can only be used for dine-in. 
4. Shall any disputes arise, the decision of Gaia Group shall be final and conclusive. 

1. 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。 

2. 折扣前將收取 10%的服務費。 

3. 此優惠只適用於堂食。 

4. 本條款及細則的解釋權歸 Gaia Group。如有任何爭議，以 Gaia Group 對相關作出最終

決定為準。 

 
 

 
Bot Noodles 
B2 Food Playground, B2 
 
 

Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 
 

 
 
 
 
 

Dab-pa 
Shop B111, B1 

 
Enjoy a complimentary order of Steamed Pork Dumpling (4pcs) upon 

spending HK$500 or above 

凡消費滿港幣 500 元及以上，即可免費獲贈稻成小籠包(四件) 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This offer can only be settled by electronic payment.  
2. This offer cannot be exchanged for cash and other gifts. 
3. This offer cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or promotional 
offers. 
4. The offer is not valid on public holidays, eve of public holidays and special days.  
5. This offer is available for use for dine-in only with spending $500 or above (10% service 
charge will be based on the original price for dine-in orders). 

1. 須以電子支付方式付款。 

2. 優惠不可兌換現金、其他產品或作現金找贖。 

3. 優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 

4. 不適用於公眾假期、公眾假期前夕及特別日子。 

5. 優惠只適用於堂食及消費滿港幣 500 元或以上 (折扣前將收取 10%的服務費) 。 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fortnum & Mason 
Shop 022 & 122, G/F & 1F 

Purchase upon net HK$1,500 to a selected Tea Tin (250g)  

購買滿港幣淨值 1,500 元即可獲贈特選茶罐 250 克 

Terms and conditions 條款及細則: 

Offer cannot be used in conjunction with any other promotion offer and discounts. 

優惠不可與其他推廣優惠及折扣同時使用。 

 

 

 
G Bar 
B2 Food Playground, B2 

 
Complimentary Selected Drink upon spending of HK$200 

凡消費滿 HK$200 以上，即可獲贈免費指定飲品一杯 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid from Monday to Thursday, all day, excluding public holidays and 
public holiday eves.  
2. This promotion is valid for dine-in only.  
3. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus. 
4. 10% service charge based on the original price will be applied. 
5. In case of any dispute, Gaia Group reserves the right of final decision on all related 
matters. 

1. 優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外) 

2. 優惠只適用於堂食。 

3. 優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

4. 按原價收取加一服務費。 

5. 如有任何爭議，Gaia Group 保留所有相關事宜的最終決定權。 

 

  



 

7 
 

 

Food & Beverage 美饌 

 
G Room Bar & Lounge 
Shop 504, 5/F 

 
Enjoy 10% OFF ALL DAY MENU Discount 

全日主餐牌 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
 

 
Glasshouse Greenery 
Shop 501, 5/F 

 

Enjoy 10% OFF ALL DAY MENU Discount 

全日主餐牌 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
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Food & Beverage 美饌 

 
Greyhound Café Galleria 
Shop 327A & 327C, 3/F 

 

Enjoy 10% OFF ALL DAY MENU Discount 

全日主餐牌 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 

 

 
Ichisawa Ramen 
B2 Food Playground, B2 

 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 

 

 

 
 

KAIYŌ 
Shop 103A, 1/F 

 

Enjoy 10% OFF ALL DAY SET MENU Discount 

一人前套餐 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 

Oniku Kappo Jikon 
Shop 506, 5/F 

 

Enjoy complimentary one carrafe of selected sake (180ml) upon 
spending HK$1,000 

凡消費滿 HK$1,000 可免費享用指定清酒(180ml) 

 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

This offer cannot be used in conjunction with other promotional privileges. 

此優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 
 
 

 
Soul Jook 
B2 Food Playground, B2 
 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 此優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 

 

 

 
 

Takano Ramen 

Shop 220, 2/F 

 
Enjoy a Complimentary Order of Edamame upon spending of HK$350 

凡消費滿 HK$350，即可獲贈免費枝豆一客 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion can only be settled by electronic payment.  
2. This promotion cannot be exchanged for cash and other gifts. 
3. This promotion cannot be used in conjunction with other discounts, coupons or 
promotional offers. 
4. This promotion is available for use for dine-in only with spending HK$350 or above (10% 
service charge will be based on the original price for dine- in orders). 

1. 此優惠只適用於電子貨幣結賬 。 

2. 此優惠不可兌換現金或其他禮品。 

3. 此優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。 

4. 此優惠適用於堂食惠顧消費滿 HK$350 或以上，不包括加一服務費 。 

 

 
Toei Delights 
B2 Food Playground, B2 

Enjoy 10% OFF upon spending of HK$100 

凡惠顧滿 HK$100，即可享 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be exchanged for cash. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with any special price promotions, special 
offers, discount privileges and any other cash coupons. 
3. Electronic payment must be used for bill settlement. 

1. 優惠不可兌換現金。 

2. 不可與其他特價推廣、折扣優惠及現金券同時使用。 

3. 必須使用電子方式付款。 
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Food & Beverage 美饌 

 
 

VELO 
Shop 103, 1/F 

 

Enjoy 10% OFF ALC MENU Discount 

主餐牌 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 

 
 

 

Yakiniku JIKON by 

Tominokoji Yamagishi 
Shop 603, 6/F 

Enjoy complimentary one carrafe of selected sake (180ml) upon 
spending HK$1,000 

凡消費滿 HK$1,000 可免費享用指定清酒(180ml) 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

This offer cannot be used in conjunction with other promotional privileges. 

此優惠不可與其他折扣或優惠同時使用。 

 

YumMee 
Food Playground, B2 

 
A complimentary drink upon spending HK$150 

凡惠顧滿 HK$150，即可獲免費飲品一杯 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid for a whole day from Monday to Thursday, excluding public 
holidays and public holiday eves.  
 2. This promotion is valid for both dine-in and takeaway services.  
 3. This promotion is not exchangeable for cash or other equivalents.  
 4. The promotion cannot be used in conjunctions with other promotions, offers or set 
menus.  
 5. 10% service charge based on the original price will be applied.  
 6. Gaia Group reserves the right of final decision on all matters. 

1. 此優惠適用於星期一至星期四，全日適用 (公眾假期及公眾假期前夕除外)。 

2. 此優惠適用於堂食及外賣服務。 

3. 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

4. 此優惠不適用於套餐餐牌及不能與其他優惠同時使用。 

5. 按原價收取加一服務費。 

6. Gaia Group 保留最終決定權。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾  

 

 
Alice and Olivia  
Shop 222, 2/F 

 

 

Enjoy 10% OFF upon purchase of regular-priced items; 
Enjoy a complimentary local delivery 

凡購買任何正價貨品，即可享 9 折優惠； 

免費本地送貨服務 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. The promotions cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. 
2. In case of any disputes, alice + olivia reserves the right of final decision. 

1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

2. 如有爭議，alice + olivia 保留最終決定權。 

 

 

 
Brunello Cucinelli 
Shop G05, GF 

 
Complimentary delivery, tailoring and dry-cleaning services  

upon any spending 

凡購買任何貨品，即可享免費送貨、裁縫和乾洗服務 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

In case of any disputes, Brunello Cucinelli reserves the right of final decision. 

如有爭議，Brunello Cucinelli 保留最終決定權。 

 

 
Didier Dubot 

Shop 229A, 2/F 

 
Enjoy 10% OFF upon purchase of HK$2,800 

凡購物滿 HK$2,800，即可享 9 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
2. In the case of any dispute, Didier Dubot reserves the final decision. 

1. 此優惠不可與其他促銷優惠同時使用。 

2. 如有任何爭議，Didier Dubot 將擁有最終決定權。 

 
 

 
 
OFF-WHITE C/O VIRGIL ABLOH 

Shop G32, GF, 
MUSE EDITION 

 

 
 

Enjoy 12% OFF on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 88 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is applicable to designated regular-priced items. 
2. This promotion is applicable to designated stores only. 
3. Items purchased using this offer is not applicable for refund or return. 
4. The decision of I.T Group shall be final and conclusive. 
5. Terms and conditions apply. Please contact store for more details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品。 

2. 此優惠只適用於指定門市。 

3. 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。 

4. I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。 

5. 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾 

 

 
PALM ANGELS 
Shop G30, G/F, 
MUSE EDITION 
 
 

 
Enjoy 12% OFF on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 88 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is applicable to designated regular-priced items. 
2. This promotion is applicable to designated stores only. 
3. Items purchased using this offer is not applicable for refund or return. 
4. The decision of I.T Group shall be final and conclusive. 
5. Terms and conditions apply. Please contact store for more details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品。 

2. 此優惠只適用於指定門市。 

3. 使用此優惠購買之貨品不可更換或退款。 

4. I.T Group 保留行使此優惠之最終決定權。 

5. 優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。 

 

 
POPCORN GENERAL 
Shop 352, 3/F 

 
Complimentary POPCORN GENERAL power bank (10,000 mAh) upon 

spending of HK$1,500 on regular-priced items 

凡購買正價貨品滿 HK$1,500，即可獲贈 POPCORN GENERAL 充電器一

個（10,000 mAh） 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion can only be used once. 
2. This promotion can only be used within the Promotion Period. 
3. This promotion cannot be exchanged for cash, other coupons, or items. 
4. This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 
5. This promotion can be used in conjunction with K Dollar and K11 Gift Vouchers, except 
other KLUB 11 e-vouchers. 
6. The Chinese version of these terms and conditions is for reference only. In case of 
discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version 
shall prevail. 
7. These terms and conditions shall be governed by the laws of the Hong Kong Special 
Administrative Region. 
8. In case of any disputes, POPCORN GENERAL STORE reserve the right of final decision on 
the promotion. 

1. 此優惠只能使用一次。 

2. 此優惠只能在優惠期內使用。 

3. 此優惠不能兌換現金、其他優惠券或物品。 

4. 此優惠不能與任何其他優惠同時使用。 

5. 此優惠可與 K Dollar 及 K11 禮券同時使用，其他 KLUB 11 電子禮券除外。 

6. 這些條款和條件的中文版本僅供參考。 如中英文版本的條文有歧異，概以英文版本為

準。 

7. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄。 

8. 如有爭議，POPCORN GENERAL STORE 保留最終決定權。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾 

 
 

PortsPURE 

Shop 225A, 2/F 

 
Enjoy 5% OFF upon purchase of any regular-priced items; 

Enjoy 10% OFF upon any spending of HK$4,000 on regular-priced items 
in single transaction 

凡購買任何正價貨品，即可享 95 折優惠; 

凡購買正價貨品單筆滿 HK$4,000，即可享 9 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This promotion is valid only for PortsPURE regular-priced items. 
2. This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
3. In the case of any dispute, the management at PortsPURE reserves the final decision. 

1. 此優惠僅適用於 PortsPURE 的正價貨品。 

2. 此優惠不可與其他促銷優惠同時使用。 

3. 如有任何爭議，PortsPURE 管理層將擁有最終決定權。 

 

 
Save The Duck 
Shop 353, 3/F 

 
 

Enjoy 5% OFF upon purchase of any regular-priced items 

凡購買任何正價貨品，即可享 95 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

Offer could not be used conjunction with any other promotions or Save The Duck VIP offer. 

此優惠不可與其他優惠或 Save The Duck VIP 優惠同時使用。 

 
 

series corner 
Shop 118B, 1/F 

 
 

Enjoy 10% OFF on regular-priced items and  
Extra 5% OFF on discounted items 

凡購買任何正價貨品可享 9 折優惠，減價貨品額外 95 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

This offer cannot be used in conjunction with any VIP discount or other promotion offers.  

此優惠不可與會員優惠及其他優惠同時使用。 

 
 
The Holiday Project 
Shop 116, 1/F 

Enjoy 10% OFF upon purchase of any selected items 

凡購買任何指定產品，即可享 10%折扣優惠  

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. Sease , Frauenschuh and Reve are excluded from this offer 
2. In case of any disputes, The Holiday Project reserves the right of final decision. 

1. 此優惠不適用於 Sease , Frauenschuh and Reve 品牌。 

2. 如有任何爭議，The Holiday Project 保留行使此優惠之最終決定權。 
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Fashion & Accessories 時裝及配飾 

 

 
Yohji Yamamoto 
Shop G07, G/F 

 
Enjoy 10% OFF on regular-priced items and  

Extra 5% OFF on discounted items 

凡購買任何正價貨品可享 9 折優惠，減價貨品額外 95 折優惠 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

This offer cannot be used in conjunction with any VIP discount or other promotion offers.  

此優惠不可與會員優惠及其他優惠同時使用。 

 
 
 
 

 

Kids & Edutainment 兒童及創意教育 

 
 
 
 
 
 

 
Mother Court  
Shop B244C, B2 

 
Enjoy HK$200 discount upon purchase of HK$3,000 on regular-priced items 

凡購物滿正價 HK$3,000 可即減 HK$200 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

This offer cannot be used in conjunction with other promotional offer and coupon. 

此優惠不能與其它優惠同時進行。 

 
 
 
 

 

 
Petit Bazaar 
Shop B220 & B222, B2 

 
Enjoy 10% OFF upon spending of HK$1,200 on regular-priced items (single 

transaction); 
Complimentary of a piece of House of Marbles (Worth: HK$40) upon any 

spending 

凡購買正價貨品滿 HK$1,200（單一簽賬），即可享 9 折優惠； 

凡購買任何產品，即可獲贈自選波子乙次（House of Marbles）（價

值：HK$40） 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. Unless otherwise specified, the offers cannot be used in conjunction with other promotional 
offers, discounts, coupons and Brand VIP discounts. 
2. The offers are non-transferable, non-refundable and not redeemable for cash, other products 
or services. 
3. Quota applies and is available on a first-come-first-served basis while stocks last. 
4. In case of any disputes, Petit Bazaar reserves the final decision. 

1. 優惠不可與其他優惠、折扣、優惠券及品牌貴賓會籍折扣同時使用。 

2. 優惠不可轉讓或退款、兌換現金、其他貨品或服務。 

3. 優惠數量有限，先到先得，送完即止。 

4. 如有任何爭議，Petit Bazaar 保留最終決定權。 
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Lifestyle 生活品味 

 

 

 

 
LOJEL  
Shop 131A, 1/F 

Enjoy HKD$300 off with a minimum spend of HKD$3,500 

購物滿港幣$3,500 即可享港幣$300 折扣 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. This offer is valid until 22 April 2024. 
2. The offer only apply to LOJEL K11 MUSEA store. 
3. This offer cannot be combined with any other offers or promotions. 
4. Terms and conditions are subject to change without prior notice. 
5. LOJEL Limited reserves the right to change the conditions of this promotion at any time. 

1. 此優惠有效期至 2024 年 4 月 22 日。 

2. 此優惠僅限於 LOJEL K11 MUSEA 店使用。 

3. 此優惠不可與任何其他優惠或促銷活動同時使用。 

4. 條款和條件如有變更，恕不另行通知。 

5. LOJEL Limited 保留隨時更改此促銷條件的權利。 

 

 
MoMA Design Store 
Shop 135, 1/F,  
MUSE EDITION 

 
Enjoy HK$100 OFF upon net spending of HK$1,200 or above 

惠顧滿港幣 1,200 元，可享正價產品 9 折優惠 

 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. The offer is only applicable to a single transaction with net spending of HK1,200 or above on 
regular-priced item(s). 
2. The offer is only applicable to eligible transactions made by designated credit card. 
3. The offer is not applicable to fixed price items and discounted items. 
4. The offer cannot be used to purchase any gift card or shopping coupon. 
5. The offer cannot be redeemed for cash and products or used in conjunction with other 
promotions and discounts.  
6. MoMA Design Store Hong Kong has the right to interpret these terms and conditions. 
7. In case of any disputes, the decision of MoMA Design Store Hong Kong shall be final and 
binding on parties concerned. 
8. The Chinese version of these terms and conditions are for reference only. In case of 
discrepancies between the provisions of the English and Chinese versions, the English version 
shall prevail. 
9. These terms and conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special 
Administrative Region.  

1. 優惠只適用於購買正價產品淨額滿港幣$1,200 的單一消費。 

2. 優惠只適用於以指定信用卡簽帳的有效消費。 

3. 優惠不適用於公價及特價產品。 

4. 優惠不適用於購買任何禮品卡或購物券。 

5. 優惠不能兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣同時使用。 

6. 本條款及細則的解釋權歸香港 MoMA Design Store。 

7. 如有任何爭議，以香港 MoMA Design Store 對相關方作出的最終決定為準。 

8. 此條款及細則的中文版本只供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本

為準。 

9. 此條款及細則受香港特別行政區法律規管。 
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Sports & Wellness 運動及健康 

 
 

 
Adidas 
Shop 303B, 3/F 

 
Upon $1,200 net spending to get instant $150 discount 

凡單次購物滿淨值$1,200，即可享$150 折扣 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

1. This offer is only applicable to selected regular-priced items, but is not applicable to 
accessories, socks, special edition and selected ranges of products.  
2. No exchange and refund are allowed for all items bought by using this offer.  
3. This offer is subject to the relevant terms and conditions and cannot be used in conjunction 
with other promotions, staff discount, adidas offers and any cash coupons/discount coupons 
(unless otherwise specified).  
4. This offer cannot be redeemed for cash in whole or in part.  
5. The discounted price shall be rounded off to the nearest 50 cents.  
6. adidas Hong Kong Limited (“adidas”) reserves the right to amend these terms and conditions 
without notice.  
7. In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision.  
8. Please check with adidas store staff for details. 

1. 此優惠只適用於指定正價貨品，但不適用於配件、襪、特別版及指定系列貨品。 

2. 所有使用此優惠購買的貨品恕不退換及退款。 

3. 此優惠須受有關條款限制，及不可與其他推廣、員工折扣、adiCLUB 優惠及任何現金券/

優惠券同時使用 （除特別註明外）。 

4. 此優惠不能全數或部分兌換現金。 

5. 折後價格將捨入最接近之五角計算 

6. 愛迪達香港有限公司（「adidas」）有權隨時更改上述條款，恕不另行通知 

7. 如有任何爭議，adidas 將保留最終決定權。 

8. 詳情請向 adidas 店員查詢。 

 

 

 
PUMA 
Shop 304A, 3/F 
 

Enjoy 15% OFF upon purchase of on selected regular-priced items 

凡購買指定正價貨品，即可享 85 折優惠 

 
Terms & conditions 條款及細則: 

The offer is only applicable to selected items. 

上述禮遇只適用於指定貨品。 

 
 
 
 

 

 
Sweaty Betty 
Shop 203, 2/F 

Enjoy 10% off on regular-priced items 

正價貨品 9 折優惠 
 

Terms & conditions 條款及細則: 

1. Apply to any regular-priced items only.  
2. Not valid in conjunction with any other promotion.  
3. The payment must be settled with VISA Credit Card in one single transaction only. 
4. In case of any dispute, Lady of Leisure Hong Kong Limited reserves the right for final 

decision. 

1. 適用於任何正價貨品。 

2. 不可與任何其他促銷活動同時使用。 

3. 付款必須透過 VISA 信用卡單筆繳付。 

4. 如有任何爭議，Lady of Leisure Hong Kong Limited 保留最終決定權。 

 



 

17 
 

 

Jewellery & Watches 

珠寶及鐘錶 

 

 
 

V&A x Chow Sang 

Sang 

B101A-D, B1 

$500 discount can be used upon purchase of HK$5,500 of gem-set jewellery 

購買任何正價鑲嵌珠寶滿 HK$5,500 即減$500 

Terms and conditions 條款及細則 
1. Offer is only applicable to gem-set jewellery at original price. 

2. Offer can only be enjoyed once. 

3. Offer can only be used at Chow Sang Sang K11 MUSEA Branch. 

4. Only registered as Star Shopper of Chow Sang Sang are eligible for the offer. 

5. Offer can only be used upon purchase of $5,500 of gem-set jewellery in single transaction. 

6. Offer cannot be used for trade-in items and tailor-made jewellery order. 

7. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

8. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding decision. 

 

1.  優惠只適用於購買正價鑲嵌珠寶。  

2. 優惠只可使用一次。 

3. 優惠只適用於周生生尖沙咀 K11 MUSEA 店。 

4. 必須登記成為周生生之友方可享有此優惠。 

5. 須購買正價鑲嵌珠寶單宗滿港幣$5,500 方可享此優惠。 

6. 優惠不適用於易貨、訂製飾品及足金飾品換貨交易。 

7. 優惠不可與其他優惠同時使用。 

8. 周生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。 

 

 


